
    

Alcmaria Flames 
 

 
ALV Alcmaria Flames 
Dd: 25 maart 2024 
Aanwezig 32 personen 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. 

2. Vaststelling agenda 

Agenda is vastgesteld, echter niet van te voren gedeeld. Verzoek om eerder te delen 

wordt toegezegd. Ca. 2 weken van te voren 

3. Ingekomen stukken 

De secretaris heeft 1 ingekomen stuk gemaild naar de voorzitter.  

4. Bestuurszaken en commissies 

EHBO 
Vog’s → er wordt aangegeven dat de mail in spam is gekomen bij sommigen, dus niet 
terug gemaild. Er is ook niet naar gevraagd. Oplossing: Er zal een lijst aangemaakt 
worden en de personen die nog geen respons hebben gegeven zullen worden na 
gemaild. Kan ook via de Google Drive? 
Coach 1 24/25 
Ref. cursus in sept door Aschwin 
Gewenste aandacht 
Fairplay 
Teambijeenkomsten in september 
Vrijwilligers nooit genoeg altijd nodig 
Commissies 
Feest → BBQ en Oliebollentoernooi 
Ice Hockey Academy 
25 geprobeerd, 12 lid geworden (6 volw, 5 >10j en 1 7-jarige), waarvan aantal 
doorgestuurd naar U teams. Jonge aanwas nodig!! 
Teams 
U7 is tot stand gekomen en was erg leuk. Een succes 
U9 klein team werkte samen met Hoorn. Talentvol 
U11 veel eerste jaars U11 spelers, is goed team geworden. 
U13 goed jaar gehad. Veel talenten bij elkaar. Goede opkomst bij trainingen. 
Junioren Scorend vermogen mag nog omhoog zijn wel enorm gegroeid dit jaar. 
Damesteam Als één van de weinige clubs in NL ook een damesteam. Goede sfeer en 
opkomst. Volgend jaar nog meer trainingen en wedstrijden voor hen. 
U15 Pieken en dalen, leerzaam jaar, veel vooruitgang geboekt. Positief seizoen. 
U23 Pieken en dalen. jonge spelers, goed ontwikkeld 
Senioren 3e divisie Veel blessures, 3e plek in competitie. 
 

  



Hoe hebben we het dit jaar gedaan 
Minder doelen niet gehaald dan vorig jaar, te weten Aandachtspunten zijn 
droogtrainingen, sponsorcommissie, Tribune en luchtbehandeling. 
Alcmaria Flames is enige club die 7 maanden winterijs heeft. Andere clubs hebben 6 
maanden ijs.  
 

5. Bestuur verslag seizoen 23/24 

Financieel 

a. vaststellen balans en resultatenrekening seizoen 21/22 (vorig jaar niet gedaan 
vandaar dat hij erop staat) en 22/23 

 21-22: ijsooiuren zomer/winter komen met elkaar overeen, nog wel wat last 
van corona gehad. Incasso trajecten lopen nog om de niet betaalde contributie toch 
nog binnen te halen. Correcties voorgaand seizoen is de restitutie van de niet 
gespeelde tijd tijdens corona. 
 22/23: wat meer ijs afgenomen dan begroot, hierdoor meer uitgaven dan 
inkomsten. Verlies van ca. € 13.000,- . Tegenvallende inkomsten zomerseizoen. Nog 
wel net in de plus. 
Begroting voor zomerseizoen is voorheen nooit gemaakt en ook niet in 21/22, omdat 
het lastig is daar een inschatting voor te maken en is vandaar op 0 gezet. Dit is beter 
om ze realistischer in te zetten. Voor zomerseizoen 22/23 is dit wel gedaan en gezet 
op 5000 euro.- 
b. verlenen decharge seizoen JR 21/22 (vorig jaar niet gedaan vandaar dat hij erop 
staat)en JR 22/23.  

verslag kascommissie gemaakt op 20-03-2024. Aandachtspunten: kascontrole 
te laat uitgevoerd, ijshuur en doorbelasting helderder communiceren, aangaan van 
verbintenissen kan alleen gezamenlijk in overleg, contributies en sponsoring staan 
lang open. 

Toevoeging: we hoeven geen winst te maken, willen de kosten zo laag 
mogelijk houden; als iedereen op tijd zijn contributie betaalt gaat het goed. 
Geen stemming nodig, iedereen akkoord met deze twee boekjaren. 

seizoen 23-24 wat nog loopt. Verwachting zomerijs is gelijk getrokken met 
realisatie. Trainingskosten zijn hoger uitgevallen dan begroot. Sponsoring is lager dan 
begroot. De netto sponsoring is eruit gefilterd waardoor hij lager uitvalt, extra 
contributie is eraf gehaald. Verwachting is in de min te eindigen. Voordeel: dat wordt 
goedgemaakt door begroting 24-25 en er zal positief geëindigd worden. 
c. vaststellen contributie winterseizoen 24/25 

Familiekorting blijft, contributievoorstel winter 24/25 is nog niet bekend, 
omdat er nog geen uitsluitsel is over de teams en is ook afhankelijk van de mogelijke 
samenwerking met Utrecht. De contributie voorstel zomer 2025 is nog niet bekend 
en heeft te maken met de externen die nog binnen gehaald gaan worden. Tarieven 
van de Meent zijn ook niet bekend. De Meent draait positief met hun zonnepanelen, 
de vraag is bij De Meent gelegd om de contributie omlaag te krijgen. Tot op heden is 
het gelijk gebleven. De Meent wilde september eigenlijk ook bij zomerijs trekken, dat 
is voorkomen en blijft bij het winterijs (wat een lagere prijs heeft). 
d. vaststellen begroting seizoen 24/25 
 

  



Herbenoemen bestuursfuncties 

Maurits meer dan 3 jaar voorzitter en vraagt wie deze functie op zich wil nemen. 
Geen aanmeldingen. Maurits gaat het nog 2 jaar doen en is op zoek naar een 
opvolger. Indien interesse, meld het. Vacatures voor Sponsor Commissie en 
Wervingscommisie. Kascommissie zal naast Frodo uit Raymond Bout moeten 
bestaan, stond in de notulen van vorige keer. 
 

Seizoen 2023/2024 

Scheidsrechters goed georganiseerd binnen de club. Maurits licht toe hoe het 
georganiseerd is: Idee is om komend jaar in het weekend ijs te huren om situaties te 
simuleren; clubscheidsmiddag. 
Bench officials wordt door teams goed opgepakt. 
Taken bij wedstrijden worden nog doorgenomen. 
Bench taken worden opgenoemd. Vraag vanuit zaal hoe lang van te voren de 
kleedkamer beschikbaar is voor de teams voor hun wedstrijd, afspraak is een uur.  
Hok in het algemeen, hou het netjes. 
Team meetings zijn er in september met de coaches spelers en ouders. 
Meespelen en trainen in andere teams gaat in overleg met coaches en trainers, 
volgend seizoen zal ervoor betaald moeten worden. Heel seizoen is 200 euro, bij 
minder afname naar rato. 
Ouders en coaches zijn tijdens wedstrijd voorbeeldfunctie voor de spelers! 
Benchavond voor ouders combineren met Ref avond wordt als voorstel genoemd. Op 
tijd de avonden communiceren wordt ook opgenoemd. 
Indeling 24/25 wordt getoond. U9 is een klein team. U17 is klein U23 is ook niet 
volledig. Er zijn gesprekken geweest met Utrecht. Er zal samengewerkt kunnen 
worden. Afspraak is wel dat er geen spelers van andere clubs aangenomen kunnen 
worden voor deze teams, anders raken andere clubs hun beste spelers wellicht kwijt. 
U17 heeft nog geen coach. U23 gecoached door Brock. 
Optie wordt genoemd om binnen de club te kijken of er verschuivingen gemaakt 
kunnen worden. Er zijn 4 scenario’s om het op te lossen. Hangt allemaal af wat er op 
6 april besloten wordt. Team samenstellingen staan nog niet vast. Op 6 april komt de 
bond bij elkaar met voorstel om weer terug te gaan naar even jaartallen: U8, U10 t/m 
U16 en U20+ i.p.v. U23. 
 
Groeiambitie 2024/26.  
Groei met 40 leden per jaar , sponsoren verdubbelen, promotie naar 2e divisie, 
minimaal 12 spelers in het nationale ontwikkelteam (mannen en vrouwen), 
organiseren van Alcmaria Flames toernooi in 25/26.  
3-traps ontwikkeling bij De Meent:  
1) Tribuneruimte maken.  
2) 2-5j: Middenterrein ook ijs neerleggen.  
3) Aparte ijshockey hal 
 

6. Rondvraag 

• Notulen graag eerder delen, afgelopen keer geen notulen gezien. Deze staat op 
de website (27 feb erop gezet). 



• Plan om leden te werven? Hoe bereik je ze? Naar scholen gaan, clinics met de 
gymleraar. Niet 10 nieuwe kinderen tegelijk mogelijk met de academy. team-
doorbroken Materiaal is een uitdaging, plan met Bauer voor sponsoring. Flyeren 
met Ice Games. Opslag van de sets is ook een probleem.  

• Hoe zit het met merchandise? Waar sla je het op, wie gaat het organiseren, 
beheren?  

• Jeugdcommisie opzetten: Nola heeft interesse, Chrissie en Zoë ook. Doel team-
doorbroken activiteiten organiseren buiten het ijshockeyen om. 

 
Toevoeging Bestuur: Samenwerking Willem Blaeu kunnen we in de volgende ALV melden.  
 

 
Sluiting 22.56 
 
 

  


